
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

 

P r o t o k ó ł   Nr  XLVIII/2014 

z XLVIII-mej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 26 

sierpnia 2014 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00 , a zakończono o godz. 17:15. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Miasta                                          - Józef Blank 

- Z-ca Burmistrza                                             - Damian Artuszewski 

- Skarbnik Miasta                                             - Aneta Gołębiowska 

- Adwokat                                                        - Tomasz Kwiatkowski 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu             - Romuald Koszewski 

- Radny Powiatu                                              - Bogumił Kurowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego                     -Dorota Osińska, Dariusz Sobaszkiewicz,  

                                                                            Monika Karczewska 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVII-mej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

    Miejskiej  Nowe Miasto Lubawskie na lata 2014-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/232/2013 Rady Miejskiej w 

    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

    Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2014 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej   

    Gminie Biskupiec na organizację dożynek powiatowych.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem na okres 5 lat w trybie bezprzetargowym  

      lokalu użytkowego położonego w Nowym Mieście Lubawskim w budynku przy ul.  

      Grunwaldzkiej 10, stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  

      bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność lub pozostających w  

      użytkowaniu wieczystym Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

12. Informacja o pracach komisji Rady Miejskiej. 

13. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

14. Zakończenie sesji. 
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Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XLVIII-mej sesji Rady 

Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych, a 

więc obrady są prawomocne.  

Następnie głos zabrał Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego- J. Blank przedstawiając 

główne aspekty 25 –lecia polskiej transformacji.  

 Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – J. Blank wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej 

– M. Deją dokonali wręczenia listów gratulacyjnych przedstawicielom firm i przedsiębiorcom 

z terenu miasta z okazji 25-lecia polskiej transformacji, w uznaniu za aktywne propagowanie 

idei i ducha przedsiębiorczości w środowisku lokalnym oraz zaangażowanie i wkład w rozwój 

polskiej gospodarki. 

 Z kolei Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – J. Blank wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej – M. Deją dokonali wręczenia listów gratulacyjnych wraz z nagrodami 

Mieczysławowi Kubackiemu oraz wychowankowi Tomaszowi Zelma za osiągnięcia 

sportowe.                                     

Na zakończenie tej części sesji głos zabrał – Riza Asanov –Prezes Fundacji Pomocy dla 

Ukrainy, właściciel  firmy LTS sp. z o.o. w Ciechanowie, który przedstawił aktualną sytuację 

na Krymie. 

 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego- 

Mieczysława Kubackiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska 

jednomyślnie (14 „za”) wybrała radnego – Mieczysława Kubackiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad XLVIII- mej sesji 

Rady Miejskiej.                                                    

Ad. pkt 4 

Protokół z XLVII-mej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny Wojciech Kłosowski nie zgłosił uwag do protokołu.   

Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu.  

Protokół z  XLVII-mej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie  

(14 „za”).                                                    

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  
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Radny – P. Jankowski 

Zwrócił się o przybliżenie jaki był nagły powód odwołania p. dyrektor Miejskiego Centrum 

Kultury. 

Burmistrz – J. Blank 

Wyjaśnił, że powód podał w informacji międzysesyjnej i nic więcej nie ma do dodania. 

Wobec braku innych pytań sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radny - Piotr Jankowski  

-  w związku z odwołaniem ze stanowiska pani dyrektor Miejskiego Centrum Kultury, która 

złożyła pozew do sądu o odszkodowanie, mam pytanie,  ile  będzie  kosztował budżet miasta 

ten mezalians? 

- rozważenia możliwości uporządkowania koryta rzeki Drwęcy w związku z niskim stanem 

wód rzeki, 

- utrudnionego, dla turystów jak i osób obsługujących, dojazdu do przystani kajakowej z 

uwagi na bramy wjazdowe, 

- konieczności usunięcia wad przy korcie tenisowym. 

Radny- K. Hoppe 

- nieprzestrzegania przepisów kodeksu drogowego na ul. Wojska Polskiego, 

- czy zlikwidowanie zielonej strzałki przy u. Wojska Polskiego jest rozwiązaniem stałym czy 

czasowym?  

Radny – Z. Ewertowski 

- poinformowania na temat prywatnej szkoły specjalnej, powstającej na terenie Nowego 

Miasta Lubawskiego. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2014-

2035. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVIII/273/2014 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – J. Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/232/2013 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 17 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie na rok 2014. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVII/274/2014 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 
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Ad. pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej   Gminie 

Biskupiec na organizację dożynek powiatowych.  

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVIII/275/2014 – stanowi zał. nr  6 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w najem na okres 5 lat w trybie bezprzetargowym  

lokalu użytkowego położonego w Nowym Mieście Lubawskim w budynku przy ul.  

Grunwaldzkiej 10, stanowiącego własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVII/276/2014 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – K. Hoppe przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiących własność lub pozostających w  użytkowaniu wieczystym Gminy 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLVIII/277/2014 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad.pkt 12 

Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili informacje o pracach komisji: 

Komisji Budżetu i Finansów  - Jarosław Oelberg, 

Komisji Rozwoju Gospodarczego – Krzysztof Hoppe, 

Komisji Problematyki Społecznej- Jerzy Szczepański, 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – Zbigniew Ewertowski. 

Ad. pkt 13 

 Odpowiedzi na zapytania radnych udzielili: 

Z-ca Burmistrza – D. Artuszewski 

-w celu wyeliminowania wskazanego problemu z utrudnieniem ruchu drogowego z ul. 

Krzywą,  jak również ze słabym bezpieczeństwem  ruchu na ul. Wojska Polskiego wystąpimy 

do  Generalnej Dyrekcji Dróg Publicznych i Autostrad o dokonanie analizy istniejącego 

stanu. Odnośnie funkcjonowania sygnalizacji drogowej – zlikwidowania zielonej strzałki na 

prawoskręcie nie otrzymaliśmy żadnej informacji, skierujemy więc zapytanie o wyjaśnienie 

tej sprawy. 

Burmistrz – J. Blank 

- dla szkoły specjalnej organem założycielskim jest Starostwo Powiatowe. Ja nie mam w tej 

mierze kompetencji. 

- na pozostałe zapytania odpowiedzi zostaną  udzielone na piśmie. 
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Ad. pkt 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XLVIII-mej sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 Mieczysław Kubacki                                                                                                                                     

                                                                                                                  Marcin Deja           

 

 

 


